
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 11/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Αίτημα Συλλόγου Γονέων ΑμεΑ Κέρκυρας»

Κύριε Υπουργέ,

Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων Κέρκυρας, ο Σύλλογος Γονέων Κηδεμόνων και
Φίλων Ατόμων με Αναπηρία Κέρκυρας, πληροφορούμενος ότι από την 1η Μαρτίου 2022
τίθεται σε ισχύ το μέτρο που προβλέπει τη συνταγογράφηση φαρμάκων και εξετάσεων
ανασφάλιστων μόνο σε δημόσιες δομές και όχι σε ιδιώτες γιατρούς, αιτήθηκε την άμεση
απόσυρση του μέτρου. Επί του ζητήματος, εάν η συνταγογράφηση φαρμάκων,
θεραπευτικών πράξεων και διαγνωστικών εξετάσεων στους ανασφάλιστους πολίτες,
όπως τονίζουν, διεξάγεται μόνο σε δημόσιες δομές, θα οδηγήσει τα άτομα με χρόνιες
παθήσεις (νεφροπαθείς, καρδιοπαθείς, ζαχαρώδη διαβήτη) σε συνωστισμό στα
εξωτερικά ιατρεία των Δημόσιων Υγειονομικών Δομών, με αποτέλεσμα αφενός μεν να
αυξηθεί η επικινδυνότητα νοσηρότητας του COVID 19, θέτοντας σε κίνδυνο την ίδια τη
ζωή των Ατόμων με Αναπηρία, αφετέρου θα στερούνται προσθετικά μέλη, αναλώσιμο
υγειονομικό εξοπλισμό κ.α., αφού οι δημόσιες δομές στερούνται τέτοιου πολύτιμου για
την ίδια τους τη ζωή εξοπλισμού.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε να επανέλθει το προηγούμενο καθεστώς από το 2016 μέχρι σήμερα, όπου
οι ανασφάλιστοι πολίτες -  άτομα με αναπηρία και χρόνιες παθήσεις -  να δύνανται να
συνταγογραφούν τα φάρμακα τους, τις θεραπευτικές τους πράξεις και τις διαγνωστικές
τους εξετάσεις και σε ιδιώτες γιατρούς;

Ο ερωτών Βουλευτής
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